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Z á p i s n i c a    č.  12 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 15. 12. 2011 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    7 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: JUDr. Š. Kubík, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just, Mgr. M. Šandrik – ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov  

4. Združenie obcí subregión Pod Bradlom 

5. Informácia spol. Dalkia, a.s. o návrhu plánu techn. rozvoja tepelno–techn. zariadení Mesta 

Vrbové na rok 2012 

6. Výročná správa a konsolidovaná výročná správa mesta Vrbové za rok 2010 

7. Zmena rozpočtu č. 3/2011 

8. VZN č. 1/2012 o dani z nehnuteľnosti 

9. VZN č. 2/2012 o miestnych daniach 

10. VZN č. 3/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

11. Stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu programového rozpočtu na roky 2012–2014 

12. Návrh programového rozpočtu na roky 2012–2014 

13. Prijatie prekleňovacieho úveru mestom Vrbové 

14. Zmena 03/2011 ÚPN mesta Vrbové 

15. Dofinancovanie stavieb – MŠ a II.ZŠ 

16. Odovzdanie majetku do správy materskej škole 

17. Návrh plánu činnosti hl. kontrolórky mesta na I. polrok 2012 

18. Rôzne 

      – operatívne riešenie majetku 

19. Dopyty a interpelácie poslancov 

20. Návrhy na uznesenia 

21. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 6 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Mgr. Koreň, členovia – 

Dr. Borovský a I. Spál 

prítomných: 6 

za: 6                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: p. Bartakovič a Ing. Horská. 

prítomných: 6                                                                                                                      

za: 6                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 
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Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Ing. Nina Horská, 

Dr. Mária Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 6 

za: 6                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia uvedený na pozvánke. Navrhol zaradiť 

ešte do programu do rôzneho: preschválenie uznesenie na predaj 1/7 pozemku Br. Jobusovi 

a návrh na vyradenie z evidencie majetku, ktorý sa v rámci revitalizácie centrálnej mestskej zóny 

stal nepotrebným. 

Hlasovalo sa o takto upravenom programe: 

prítomných: 6 

za: 6                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení predniesla Dott. Mgr. Ema Maggiová. Plnenie uznesení je 

súčasťou príloh tejto zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Šlauková – kanalizácia na Hrabinskej ul. – chcela by sa pripojiť, ale jej bolo povedané, že tá 

kanalizácia nie je skolaudovaná a je súkromná. A prečo sa robila tá kanalizácia po častiach – po 

Ing. Horskú, prečo sa nenašli peniaze na celú ulicu? 

primátor – tá časť je vo vlastníctve súkromníkov, ktorí stavajú domy na „Brandejsovej“. A nie sú 

odkanalizované aj iné ulice, napr. Slovanská, Strážovská – momentálne sú tie pozemky vo 

vlastníctve súkromníkov. Mesto bude mať problém s dodržaním termínu na odkanalizovanie 

celého mesta. 

Ing. Horská – na tej Hrabinskej ul. si to robili vo vlastnej réžii, Tavos to neprevezme. A na tú časť, 

ktorá išla po náš dom, sme určitú finančnú čiastku na výstavbu kanalizácie dali mestu ako dar. 

p. Šlauková – ak bude niekto chcieť kanalizáciu, bude si ju musieť urobiť sám? 

primátor – Tavos to robiť nebude. Treba sa spýtať ich. Mesto v tomto robilo aj v predchádzajúcom 

období, ale nedokáže to ovplyvniť. 

p. Šlauková – hlavnú kontrolórku by chcela požiadať, aby vyhľadala ten doklad od Ing. Horskej. 

•  

p. Šlauková – VZN  poplatkoch za komunálny odpad – študenti, ktorí bývajú na internáte, platia za 

10 mesiacov tam a ešte mestu platia za 6 mesiacov. 

primátor – všetky zľavy, ktoré zákon mestu umožňuje, sú zakomponované vo VZN. 

•  

p. Šlauková – ľudia ju zastavujú, že aj keď dali žalobu na Bytové družstvo, peniaze nedostali. 

Chcela by sa spýtať Dr. Borovského, že kedy peniaze dostane, lebo sa zaviazala, že až dostane 

peniaze, uhradí všetky dlžoby čo má. 

primátor – toto je v právomoci Dr. Volára. Prebieha súdny spor. Mesto s tým nemá nič. 

•  

Ing. Jánoška – ako občan chce vedieť, z akého dôvodu Real konto neplatí za komunálny odpad. 

Dr. Gajňáková – urobila kontrolu – bude to súčasťou správy. U tejto firmy bola zmena sídla. Zákon 

ale umožňuje to, že prenajímateľ môže zaplatiť za všetky prevádzky, ktoré sú tam.  

Ing. Jánoška – sú podnikatelia, ktorí musia platiť aj za seba ako fyzickú osobu aj ako živnostník. 

Poprosil by to písomne spracovať a chce, aby to bolo uverejnené písomne aj v Hlase Vrbového, 

aby mohol vykonať príslušné právne kroky. 
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4. Združenie obcí subregión Pod Bradlom 
 

 Na zasadnutie MsZ bol prizvaný p. Ján Valihora z toho dôvodu, aby prezentoval toto 

združenie založené za účelom rozvoja turistického ruchu. Brezovský a vrbovský chotár veľmi dlho 

susedili. Ich predstava je vybudovať cyklistický chodník okolo priehrady až po penzión Adam. 

Mesto by mohlo podať žiadosť o vstup na základe súhlasu MsZ a súčasne musia súhlasiť aj ostatné 

obce v združení. Potom p. Valihora odprezentoval návrh na cykl. trasu, ktorú nazval „vrbovsko–

brezovská brána“. Aby sa to dostalo do povedomia ľudí, vyšli by mapy, informácie na internete, 

vyrobili by sa náučné tabule, oddychové zóny ap. Aby takáto trasa vznikla, bolo by treba cca 

160 tis. – 230 tis. €. Musí byť projekt (vízia, koncepcia, rozpočet, navrhnutá trasa). Takýto 

dokument by v priebehu I. polrok 2012 sa mal predložiť k schváleniu MsZ. Technická 

dokumentácia (odkonzultovať s Okresným dopravným inšpektorátom) a potom je výzva. 

V priebehu ¾ roka by tieto tri dokumenty mohli byť. V rámci štrukturálnych fondov takéto výzvy 

určite pôjdu. 

 

Rozprava: 

primátor – najradšej by bol, aby sa ostatné obce necítili dotknuté, nazvať túto cestu Štefánikovou 

bránou. 

p. Spál – jednali ste aj s obcou Prašník? 

p. Valihora – áno, aj taký podrobnejší dokument pripravia. Tieto obce to podporujú. Členské 

príspevky, ktoré by mesto uhradilo, by štát v podstate refundoval. Rokujú so Skalicou, idú rokovať 

aj s Piešťanmi. 

p. Spál – tá suma je na celú trasu? 

p. Valihora – je to odhad, treba urobiť projekt. 

p. Spál – koľko by vyšiel ten cyklochodník na Brezovú z Košarísk? 

p. Valihora – 100 tis. € I. trasa a II. trasa – kombinovaná – náklady sú cca 83 tis. €. Ale budovali sa 

len určité úseky. Majú podpísané 3 granty zamerané len na marketing. Od januára 2012 budú mať 

novú internetovú stránku. Ide to z grantového systému. 

Dr. Borovský – podporil by primátorove slová „Štefánikova brána“. Tá spojitosť Vrbové – 

Brezová tam je. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  92/XII/2011. 

 

5. Informácia spol. Dalkia, a.s. o návrhu plánu techn. rozvoja tepelno–techn. 

zariadení Mesta Vrbové na rok 2012 
 

 Na predchádzajúcom zasadnutí MsZ predložila Dalkia, a.s. návrh Plánu technického 

rozvoja prevádzky TTZ mesta Vrbové na r. 2012. Predložený plán prezentoval p. Martinka 

a p. Fendek. Nakoľko poslanci MsZ mali niekoľko návrhov a požiadaviek na dopracovanie tohto 

plánu, bol predložený upravený návrh tohto plánu. 

 

Stanoviská ekonomickej komisie: 

– zo dňa 7. 11. 2011: odporúča, aby navrhnuté TTZ boli plne financované Dalkiou 

– zo dňa 13. 12. 2011: odporúča s návrhom plánu TTZ na r. 2012 súhlasiť a pri výbere dodávateľa 

aby bol jeden člen komisie z Mesta Vrbové. 

 

Rozprava: 

p. Spál – vy tu spolupracujete s niektorými firmami? Záleží mi na tom, aby sa podporili firmy 

z Vrbového. 

p. Martinka – hľadajú sa kvalifikované firmy v Senci, Novom Meste n. Váh., môžu sa zúčastniť aj 

firmy z Vrbového. 

p. Rakús – Dalkia to zafinancuje (z nájmu), ale neverí, že sa to neprejaví v cene tepla. 



 

 
MsZ č.12, 15.12.2011 

Strana 4 z 15 

 

p. Martinka – prejaví sa to v odpisoch, ale nie priamo v náklade. Je to vo fixnej zložke, ktorá 

zohľadňuje skutočne vynaložené náklady. A tie zariadenia v tých kotolniach zostanú po skončení 

nájomného obdobia. Dá sa predchádzať rôznym poruchám a aj hľadiska bezpečnosti je to plus. To 

dovyregulovanie sa do kalkulácie ceny tepla nedostane. 

Ing. Horská – oni tú určitú čiastku do niečoho vložia a vždy sa to odrazí v cene tepla. Teraz sa 

rozhodli to investovať na tento prenos údajov. Len ten súhlas od MsZ potrebujú. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  93/XII/2011. 

 

6. Výročná správa a konsolidovaná výročná správa mesta Vrbové za rok 2010 
 

 Správu spracovala a predložila p. Sabová v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov. Prišla aj správa nezávislého 

audítora. 

Správu dostali všetci poslanci v predstihu na preštudovanie. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča výročnú správu a konsolidovanú výročnú správu mesta 

Vrbové za rok 2010 zobrať na vedomie. 

 

Do rozpravy sa neprihlásil nikto a nemal ani žiadne pripomienky. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 94/XII/2011. 

 

7. Zmena rozpočtu č. 3/2011 
 

 Návrh zmeny rozpočtu spracovala a predložila  p. Sabová. V zmysle zákona 583/2004 je 

Mesto Vrbové povinné prerokovať a schváliť zmenu rozpočtu v MsZ. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča zmenu č. 3/2011 schváliť. Komisia upozorňuje na 

dodržiavanie  zákona 502/2001 o finančnej kontrole. 

 

Rozprava: 

p. Spál – ako to je s grantom od firmy Bodet&Horst? 

primátor – zatiaľ je čerpaných 22,9 tis. €, zostatok bude na účte – účelovo viazaný. Do polovice 

roka 2012 sľúbil p. Horst, že ich dostaneme.  

p. Rakús – nakladanie s odpadmi ... 

primátor – 7 – 8 tis. je faktúra za vývoz, podobne aj ukládkovanie a vývoz veľkokapacitných 

kontajnerov cez Poľn. družstvo. Náklady na odpad sú neuveriteľné a ľudia sa správajú veľmi 

nezodpovedne. 

p. Rakús – to isté aj verejné osvetlenie oproti vlaňajšku, 

primátor – to je všetko záležitosť faktúr. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  95/XII/2011. 

 

8. VZN č. 1/2012 o dani z nehnuteľnosti 
 

 Gremiálna porada rozhodla o navýšení o 10 %. Všetky možné úľavy sú vo VZN 

zapracované. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča VZN schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – stavebné pozemky – stalo sa nám pri p. Bobekovej, že mala zarátané všetko ako 

stavebný pozemok. 
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primátor – musia si na to občania dať pozor, keď idú stavať (pri územnom konaní) vyňať len to ako 

stavebný pozemok, kde bude stáť dom. Mesto to neovplyvní. 

p. Rakús – upozorniť vopred tých občanov, aby si na to dali pozor, napr. v Hlase Vrbového. 

Ing. Horská – pri stavebnom povolení mesto nevie, koľko plochy chce využiť na výstavbu. On ako 

osoba si to musí zmeniť. Je to individuálna záležitosť. Ísť na kataster a dať si to urobiť. 

Mgr. Koreň – je tam len to zvýšenie o 10 %? 

primátor – minulý rok bola sadzba 0,50, teraz je 0,55. 

Dr. Gajňáková – dane sa neupravovali od r. 2008. 

primátor – ak by sa nezvýšili, mesto by muselo vypínať buď verejné osvetlenie alebo pri vývoze 

odpadu by sme museli znížiť frekvencie vývozu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  96/XII/2011. 

 

9. VZN č. 2/2012 o miestnych daniach 
 

 Oproti minulému roku je navýšenie o 5 %, poplatok za psa zostáva nezmenený. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča VZN schváliť, poplatok za psa navrhuje taktiež zvýšiť. 

 

Rozprava: 

p. Spál – ako to je s tými psami? 

Ing. Hužovič – v Šaštíne pri pridelení známky bol v evidencii ten pes natrvalo. Tu sa čaká každý 

rok, kto príde zaplatiť. 

Mgr. Koreň – každoročne musia toho psa prihlasovať. Pri očkovaní proti besnote by mohli dať 

veterinári súpis tých zaočkovaných psov. 

primátor – vyskúšame to. 

p. Rakús – koľko bolo vybrané a za koľko psov? Ak bolo vybraných za 500 psov, je to málo. Mala 

by MsP skontrolovať. Prejsť ulice a nahlásiť p. Kubíkovej, či majú zaplatené. A potom, ak 

nezaplatí, je tam možnosť pokuty? 

p. Spál – 165 €. 

p. Rakús – žiada vyhlásiť v mestskom rozhlase, že ak neprihlási psa, môže dostať pokutu a dať to 

aj do Hlasu Vrbového. Musí sa im posielať výmer a do akého dátumu? 

primátor – ak sa vyrubí, ďalší rok už do 31. 3.  by mal zaplatiť. 

p. Sabová – je to povinnosť posielať písomne. Ale na budúci rok to bude všetko na jednom výmere 

a bude to do 31. januára. Vyplýva to zo zákona. 

Dr. Miklášová – v tých bytovkách je strašne veľa psov. 

Dr. Borovský – robili sme analýzu a skutočne tí, čo sú v rodinných domoch rozdiel nie je, ale je 

problém v bytovkách. 

Ing. Hužovič – my chodíme skoro ráno po sídliskách a ten zoznam dávame p. Kubíkovej. A ten 

zoznam o očkovaných psoch nám  dáva ten veterinár. Ale niektorí chodia aj inde. To by malo 

záležať tomu majiteľovi, aby bol ten pes zaočkovaný. 

Mgr. Koreň – výherné hracie automaty – môžeme zvýšiť dane? 

primátor – platia za povolenie na umiestnenie. Oni odvádzajú dane a daňový úrad to potom zašle 

mestu. 

Dr. Borovský – pripravuje sa zákon, že tieto výherné automaty nebudú môcť byť roztrúsené, ale 

musia byť na to herne. 

p. Spál – parkovanie kamiónov a autobusov... 

primátor – rieši to samostatné VZN a niektoré autobusy majú povolenie. 

p. Spál – robia sa kontroly? 

Ing. Hužovič – títo dopravcovia sa vyhrážajú tým, že potom obmedzia skoré ranné a neskoré 

večerné spoje. Nie je tu vyhovujúci priestor. 

primátor – pri nákladných autách by musel byť pasport a oni by platili potom za  miesto. 

Ing. Hužovič – a nie všetky ulice sú vysporiadané, napr. polovica ulice nepatrí mestu. Je to veľmi 

ťažké. 
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Dr. Borovský – tieto SAD–ky majú povolenia na parkovanie v meste. To povolenie na parkovanie 

v meste na Zigmundíkovej ulici je do 31. 12. 2012 a oni sa budú snažiť to parkovanie potom 

doriešiť.  Súkromné sa k tomu správajú benevolentne. 

Ing. Hužovič – to povolenie skončilo t.r., 30. 6. 2011. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  97/XII/2011. 

 

10. VZN č. 3/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 
  

 Navýšenie oproti m. r. je o 10 %. Mesto má nárok na zvýšenie až do výšky tých nákladov. 

Ale to by boli občania nespokojní. Ďalšia možnosť je v separovaní. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča VZN schváliť. 

 

Rozprava. 

p. Rakús – ľudia nie sú k separácii motivovaní. Dokedy je možné predložiť doklady  a žiadosti 

k úľavám? 

primátor – nad 70 rokov – majú úľavy automaticky a ostatné žiadosti treba predložiť do konca 

januára. 

p. Rakús – aké má mesto podlžnosti za tento komunálny odpad? 

primátor – v priebehu mesiaca som podpisoval minimálne 100 výmerov. Je to sledované 

a nakoniec to ide cez exekučné konanie. 

p. Rakús – aj do Hlasu Vrbového treba napísať, že to môže byť exekučnou cestou riešené. 

Mgr. Koreň – výzva na kompostery.. 

primátor – mesto sa bude snažiť získať financie z cudzích zdrojov. Je to v štádia rokovania. 

Mgr. Koreň – tí, čo budú kompostovať budú mať úľavu? 

primátor – 100 % nebude nikto separovať. Legislatíva v tomto prípade úľavy neumožňuje. Mesto 

im vlastne v polovici zafinancuje ten kompostér. 

Ing. Horská – to navýšenie bolo mierne. Ten nárast je minimálny, ostatné mestá zvyšovali viac. 

A narastajú aj čierne skládky – ľudia sa správajú nezodpovedne, ukladajú ku kontajnerom stavebný 

odpad pri prerábke jadra. Uvažovali sme aj znížiť frekvenciu vývozu. Tie náklady sú oveľa vyššie 

ako mesto dostane. Je to aj vzťah ľudí – ten odpad sa prejaví aj keď budú kompostovať. Mesto 

bude čistejšie. Teraz nemáme na výmenu nádob. Nemáme možnosť zakúpiť kontajnery na papier. 

p. Rakús – myslím že papier by už nebol problém. A ten kompostér – v tých rodinných domoch si 

to určite zoberú. 

p. Spál – to neplatenie – v Bánovciach urobili spoluprácu s exekútorom a tí ľudia sa to naučili 

platiť. 

primátor – niekto bude exemplárne riešený a zverejní sa to. 

Dr. Miklášová – tie kontajnery nie sú pravidelne vyvážané. To ľudí odrádza. 

primátor – ak by prešiel ten projekt... Je to 25–ročné auto, ktoré už dochádza. 

Dr. Borovský – ešte v r. 2004 prišli s ponukou na separáciu. Vtedy sa im to zdalo nemožné. 

Odvtedy to veľmi pokročilo. V zahraničí je kompostovanie samozrejmosťou. Určite sa to ľudia 

naučia, len to chce čas. 

primátor – my nemáme zberový dvor, nie je to kam odviezť. Do tej letnej sezóny by sme tie 

kompostéry chceli mať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  99XII/2011. 
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11. Stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu programového rozpočtu na roky 

2012–2014 
 

 V súlade so zákonom 369/1990 o obecnom zriadení je pred schválením návrhu rozpočtu na 

roky 2012–2014 potrebné  odborné stanovisko hlavného kontrolóra. Stanovisko je priložené 

k návrhu rozpočtu a hl. kontrolórka odporúča návrh schváliť. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ stanovisko hl. kontrolórky mesta 

k návrhu programového rozpočtu na roky 2012-2014 zobrať na vedomie.     

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  99/XII/2011. 

 

12. Návrh programového rozpočtu na roky 2012–2014 
 

 Návrh programového rozpočtu vypracovali p. Sabová a p. Moravanská. Predložila ho na 

zasadnutie p. Sabová. Je potrebné, aby bol rozpočet schválený, aby sa mohlo podľa neho riadiť. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča schváliť návrh rozpočtu na rok 2012 a zobrať na 

vedomie rozpočet na roky 2013 – 2014. 

 

Rozprava: 

p. Spál – našiel tam už aj peniaze na projektovú dokumentáciu, 

p. Sabová – je to čiastka, ktorá zostala medzi príjmami a výdavkami. 

Ing. Horská – neviem koľko nám to vyjde a musíme sa rozhodnúť čo bude prioritou. Potom si 

môžeme sadnúť a rozpočet upraviť. 

Mgr. Koreň – aj ja som za to, lebo situácia je ozaj ťažká. Urobíme napr. detské ihrisko medzi 

bytovkou na Zigmundíkovej ul. a škôlkou. 

Ing. Horská – na komisii to neprešlo. Je to ideálny priestor. 

p. Sabová – dáva do pozornosti splátku istiny aj úroky. 

primátor – je tam dom kultúry, jedna aj druhá škola. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  100/XII/2011. 

 

13. Prijatie prekleňovacieho úveru mestom Vrbové 
 

 Vzhľadom na potrebu predfinancovania vykonaných rekonštrukčných prác na budove 

II. ZŠ na Komenského ulici a na centrálnej mestskej zóne je nutné prijať krátkodobý prekleňovací 

úver v sume 350 000 €. Boli oslovené Dexia a VÚB – prišli ponuky – výhodnejšia bola z VÚB. 

Hlavná kontrolórka odporučila mestskému zastupiteľstvu návrh schváliť. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča MsZ schváliť: 

a) prekleňovací úver na predfinancovanie prác na rekonštrukcii II. ZŠ Komenského ul. a centrálnej 

mestskej zóny vo Vrbovom vo výške 350.000,00 € 

b) zabezpečenie finančných prostriedkov (prekleňovací úver) poskytnutých na predfinancovanie 

projektov z eurofondov blanko zmenkou. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – na zasadnutí TTSK schvaľovali úver zo Sl. sporiteľne, či by nestálo za to osloviť aj 

tú, keď ju tu máme. 

primátor – ktovie aké podmienky by nám dala, keď v nej nič nemáme. Vždy je to výhodnejšie tam, 

kde máme peniaze. Ale môžeme ich do budúcnosti osloviť 
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Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 101/XII/2011 a č. 102/XII/2011. 

 

14. Zmena 03/2011 ÚPN mesta Vrbové 
 

 Materiál predložila Ing. Horská. Upozornila, že mesto už v tomto veľa urobilo, KSÚ 

preskúmal všetky pripomienky a vyjadril sa kladne. Je rada, že táto časť sa dotiahla do konca. 

Vypadla z toho časť Vysoké sady, ktorú  v budúcnosti sa bude snažiť riešiť komplexne. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia sa k tejto zmene nemá vyjadrovať. 

Stanovisko stavebnej komisie: k tomuto sa komisia nemá vyjadrovať. Je to spracované tak, ako to 

vyžaduje legislatíva. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  103/XII/2011. 

 

15. Dofinancovanie stavieb – MŠ a II.ZŠ 
 

 Materiál predložila Ing. Horská. Boli podpísané Zmluvy o dielo na rekonštrukciu II. ZŠ na 

Komenského ul. a na detské ihrisko na materskej škole. Boli urobené práce, ktoré zhotoviteľ 

odmietal realizovať z toho dôvodu, že neboli rozpočtované. Na ZŠ bolo urobené ostenie, 

protišmyková keramická dlažba a na MŠ na detskom ihrisku osadená gumová dlažba. Je potrebné 

upraviť sumu na 23 810,47 €, aby to bolo v súlade s rozpočtom.  

 

Stanovisko ekonomickej komisie: bolo to prerokované v rámci rozpočtu. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – ako to tam bude pokračovať? To aj na b.r. budeme takto robiť? Nefunguje spätný 

systém. 

primátor – to sú Eurofondy. 

Ing. Horská – kvalita prác je silno kontrolovaná, v projektovej dokumentácii tieto práce boli 

zapracované, ale Eurobilding je známy tým, že nachytá zákazníka na všetkom. Ide podľa výkazu 

výmer. Rešpektuje len rozpočet – tie okná sú tu veľmi drahé. Nemá vlastnú stavebnú skupinu, 

všetko si najíma. Zastaviť sa to nedá, bolo to nutné urobiť. 

Dr. Borovský – prvé výberové konanie bolo zrušené, my sme výber tejto firmy nemohli ovplyvniť. 

Ale pre budúcnosť musíme byť veľmi opatrní. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  104/XII/2011. 

 

16. Odovzdanie majetku do správy materskej škole 
 

 V zmysle § 6a odst. 1 zákona 138/1997 je potrebné zvýšenie hodnoty majetku, ktorý sa 

odovzdáva do správy MŠ odsúhlasiť v MsZ. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča odovzdanie majetku do správy schváliť. 

 

K tomuto materiálu nemal nikto pripomienky a ani do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  105/XII/2011. 

 

17. Návrh plánu činnosti hl. kontrolórky mesta na I. polrok 2012 
 

 V zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení vyplýva hl. kontrolórovi povinnosť 

predložiť uvedený materiál na rokovanie MsZ. Zverejnené to bolo. Podľa požiadaviek MsZ je 

možné tento materiál v priebehu roka upravovať. 
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K tomuto materiálu nemal nikto pripomienky a ani do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  106/XII/2011. 

 

18. Rôzne 
 

• Operatívne riešenie majetku 

 

 Vzhľadom k tomu, že sa uskutočnila rekonštrukcia CMZ a búracie práce budovy na 

Šteruskej ulici, predložil sa návrh na vyradenie nepotrebného majetku (viď. príloha zápisnice). 

 

Komisia pre financie, majetok mesta a podnikanie odporúča MsZ schváliť vyradenie majetku 

mesta v predloženom návrhu. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – zdá sa mu, že terén v bývalom košiari je vyšší aj o 70 cm. A ako to je s tou faktúrou. 

primátor – tá faktúra – do tej sumy by sa naši podnikatelia nevmestili a vyviezli aj suť 

z Hviezdoslavovej ulice.  Za tú cenu, čo nám to spravili, je to vlastne tretinová cena. Upravili aj na 

Bočnej ulici cestu z recyklovaného asfaltu. 

p. Rakús – kde sú tie staré čakárne? 

Ing. Horská – na bývalom Vetese a lavičky pôjdu podľa záujmu, napr. aj na školy. 

p. Rakús – z tých starých čakární by sa nedala poriešiť strecha na stánkoch na tržnici? 

Dr. Borovský – možno by boli vhodné na tržnici betónové stoly. A čo s tými čakárňami? 

primátor – tých problémov je viac a to sa bude riešiť neskôr. Určite aj útvar MH niečo z toho 

využije. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  107/XII/2011. 

 

• Predaj 1/7 nehnuteľnosti Branislavovi Jobusovi 

 

 Tento materiál už bol v MsZ prerokovaný, predkladal ho poslanec Ing. Duračka. Neboli 

vtedy splnené podmienky – zverejnenie. Musí byť prijaté nové uznesenie. 

 

K tomuto materiálu nemal nikto pripomienky a ani do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  108/XII/2011. 

 

• Obchodná verejná súťaž na prenájom nehnuteľnosti 

 

 Tento materiál bol už tiež na rokovaní. Predložila ho Mgr. Sitárová, je potrebné schváliť 

súťažné podklady a určiť výšku nájmu za rok. Ing. Horská dodala, že s podmienkou udržiavania 

pozemku. 

 

K tomuto materiálu nemal nikto pripomienky a ani do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  109/XII/2011. 

 

19. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Rakús – nové lavičky na CMZ – nebudú mať údržbu na zimu? 

primátor – bude to reklamované, uvidíme čo s tým urobí zima. Už teraz niektoré majú pukliny. 

•  

p. Rakús – prechod pre chodcov pri zadnej bráne cintorína by sa nedal urobiť? 

primátor – to schvaľuje Okr. dopr. inšpektorát, je to štátna cesta v správe TTSK. Z dopravného 

hľadiska je to neriešiteľné. 
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•  

p. Rakús – trikotská ulička – bol tam úraz, nikto to parkovanie nerešpektuje. 

Ing. Hužovič – bola tam značka, už nie je. 

p. Rakús – parkovať až od obchodu p. Pavlíčka. 

Ing. Horská – dajme to do rozpočtu – tých značiek by bolo treba veľa. 

p. Rakús – ale toto je také najnutnejšie. Kupujme to postupne. 

Dr. Borovský – bola tam tá značka, keď sa robila CMZ bola odstránená, a myslím, že na Vetese je. 

A štátni policajti tam aj dávali pokuty za porušenie a bolo tam aj žlté značenie. 

p. Rakús –tak to by potom nebol problém. A parkovisko je prázdne. 

primátor – ani na št. ceste pred poštou tie 4 miesta – to by tam nemali stáť. Preveríme tú značku 

a osadíme. 

Ing. Horská – z Krajského dopr. inšpektorátu povedali, že prechádzajú obce a kontrolujú, ktoré 

značky chýbajú. Na miestnych komunikáciách – sadneme si k tomu a určíme priority na čo 

z rozpočtu vyčlením financie. 

•  

p. Spál – zmluva s p. Kostúrom – už ju máme? 

Mgr. Sitárová – upozornili sme ho aj ústne aj písomne. Sľúbil, ale nedoniesol. 

primátor – určito to bolo uznesením schválené, že to bol na tie práce vybraný. 

•  

Mgr. Koreň – križovatka smerom na Chtelnicu – ten ostrovček je nanič. Aj keď sa opraví, kamión 

s návesom nemá šancu prejsť bez toho, že by to nepokazil. 

Ing. Horská – osloviť nejakú profesionálnu firmu a dať tam nejaký betónový blok. 

Dr. Borovský – osloviť riaditeľku Silberhorn, 

Ing. Horská – dali sme teraz, na tento pokazený. Zaslali sme dva krát žiadosť na TTSK. 

Dr. Borovský – v tom období keď sa to robilo, robilo sa aj v Trnave a boli úsporné opatrenia. 

primátor – budeme žiadať o zabetónovanie. 

•  

Dr. Miklášová – bezodplatný prevod pozemku pod domom kultúry, 

primátor – je to ako s pozemkami pod bytovkami. Boli by to zbytočne vyhodené financie. Je to 

prebytočný majetok. 

p. Spál – vyrubili nám už nájom? 

Ing. Horská – ešte nie. Počkáme a uvidíme. 

p. Rakús – ale ak by sme tam chceli niečo robiť, muselo by to byť vysporiadané. 

primátor – potom by sme konali, ale zatiaľ to nemáme prečo kupovať. Potom môžeme robiť kroky 

v tomto – ale sú urgentnejšie veci, napr. voda na Čerenci. Odmietajú platiť straty. Možno bude 

znovu obnovená otázka nútenej správy. 

Ing. Horská – máme s p. Madžovou určitý návrh, ktorý by sme chceli vyskúšať. 

p. Sabová – mesto muselo za odberné miesto zaplatiť. 

primátor – sú to súkromné pozemky a mesto nemá pozemky, kde by vodu využívalo. Nebolo to 

skolaudované, nie je to v majetku mesta. Je zmluva podpísaná s majiteľmi chát, že sú povinní 

straty uhradiť. 

 

20.  Návrhy na uznesenia 
 

Uznesenie č. 92/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informácie o Združení obcí subregiónu Pod bradlom predložené Jánom Valihorom. 
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Uznesenie č. 93/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– súhlasí – 

s bodmi č. 1, 2 a 3 uvedenými v závere „Návrhu plánu technického rozvoja prevádzky TTZ mesta 

Vrbové za rok 2012“ predloženým spoločnosťou Dalkia, a.s. Bratislava 

 

prítomní: 7 

za: 6          proti: 0   zdržali sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,       P. Rakús 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál 

 

Uznesenie č. 94/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

výročnú správu a konsolidovanú výročnú správu Mesta Vrbové za rok 2010. 

 

 

Uznesenie č. 95/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zmenu rozpočtu č. 3 mesta Vrbové na rok 2011. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

 

Uznesenie č. 96/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 1/2012 o dani z nehnuteľnosti. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

 

Uznesenie č. 97/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 2/2012 o miestnych daniach. 
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prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 98/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 3/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 99/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k Návrhu programového rozpočtu mesta Vrbové na roky 

2012 – 2014. 

 

Uznesenie č. 100/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

návrh Programového rozpočtu mesta Vrbové na rok 2012 a 

– berie na vedomie – 

návrh Programového rozpočtu na roky 2013, 2014. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 101/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k prijatiu návratného zdroja financovania pre mesto Vrbové. 

 

Uznesenie č. 102/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

a) prekleňovací úver na predfinancovanie prác na rekonštrukcii II. ZŠ Komenského ul. a centrálnej 

mestskej zóny vo Vrbovom vo výške 350.000,00 EUR 



 

 
MsZ č.12, 15.12.2011 

Strana 13 z 15 

 

b)  zabezpečenie finančných prostriedkov (prekleňovací úver) poskytnutých na predfinancovanie 

projektov z eurofondov blanko zmenkou. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 103/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

1. berie na vedomie  

a)  správu o prerokovaní Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové (príloha č. 1) 

b) stanoviská a pripomienky, ktoré boli v zákonnej lehote prerokovávania vznesené k návrhu 

Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové 

c)  výsledok preskúmania návrhu Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové Krajským 

stavebným úradom Trnava zo dňa 9. 12. 2011 č. KSÚ–OÚP–00899/2011/Há. podľa § 25 

stavebného zákona 

2. schvaľuje  

a)  Zmenu 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové 

b) vyhodnotenie stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní návrhu Zmeny 03/2011 

Územného plánu mesta Vrbové (príloha č. 2) 

c) VZN č. 7/2011, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta 

Vrbové 

3. ukladá 

a)  zabezpečiť zverejnenie VZN č. 7/2011 

     Termín: ihneď po schválení Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové 

b) označiť textovú časť čistopisu Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové, hlavne výkresy 

a záväznú časť schvaľovacou doložkou 

      Termín: do 35 dní od schválenie Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové 

c)  vyhotoviť o obsahu Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové registračný list a spolu 

s kópiou uznesenia o schválení doručiť Ministerstvu dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja 

SR 

      Termín: do 35 dní od schválenia Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové 

d)  zabezpečiť uloženie čistopisov Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové na Mestskom 

úrade Vrbové, na Krajskom stavebnom úrade v Trnave, odbor územného plánovania a na 

stavebnom úrade (Spoločný stavebný úrad vo Vrbovom) 

      Termín: do 3 mesiacov od schválenia Zmeny 03/2011 Územného plánu mesta Vrbové. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

 

Uznesenie č. 104/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

uvoľnenie prostriedkov na uvedené práce z rozpočtu mesta z rezervného fondu v celkovej výške 

23 810,47 EUR. 
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prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

 

Uznesenie č. 105/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odovzdanie majetku do správy Materskej škole, Sídlisko 9. mája a vysunutému pracovisku na 

Súkenníckej ulici vo Vrbovom v obstarávacej cene 17 404,27 EUR. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 106/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

plán činnosti hlavnej kontrolórke na I. polrok 2012 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 107/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

vyradenie majetku mesta v obstarávacej cene 36 900,65 €, oprávky 36 900,65 € a zostatkovej 

hodnote 0. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 108/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj 1/7 pozemku p. č. 33, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvoria, v k. ú. Vrbové, 

zapísaný na LV 139 o výmere 87 m2, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, z dôvodu prístupu na 



 

 
MsZ č.12, 15.12.2011 

Strana 15 z 15 

 

vlastné pozemky p.č. 30 a p.č. 31, k. ú. Vrbové, v súlade s ustanovením § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí 

– Branislavovi Jobusovi, nar. 2. 4. 1969, bytom Vrbové, Ul. Gen. M. R. Štefánika 198/15, 

za cenu 300 €. 

 

prítomní: 7 

za: 7          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,        

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 109/XII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

súťažné podklady s prílohou vzor zmluvy o nájme na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na 

dlhodobý prenájom časti pozemku p.č. 3168 reg. C, ostatná plocha, v k. ú. Vrbové, vedenom na 

LV 1900 vo vlastníctve mesta Vrbové o rozlohe cca 200 m2, pričom minimálna výška nájomného 

je stanovená na 0,50 €/m2/rok. 

  

prítomní: 7 

za: 6          proti: 1   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,      I. Spál     

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

 

21. Záver 
 

Po prerokovaní bodov schválených v programe a prijatí uznesení poďakoval primátor  

prítomným za účasť a ukončil o 21.30 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 21. decembra 2011   

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Rastislav Bartakovič, v.r.  ................................................. 

 

2.   Ing. Nina Horská, v.r.   ................................................. 


